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Komisja Samorządu i Rolnictwa 

Protokół nr 12.2024 

z posiedzenia Komisji Samorządu i Rolnictwa w dniu 23 września 2024 r. 

 
     Obrady rozpoczęto 23 września 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:47 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Joanna Arczewska 
2. Arkadiusz Farys 
3. Beata Łukawska 
4. Marek Mikos 
5. Monika Operacz 
6. Jolanta Ożdżyńska 
7. Maria Pająk 
8. Marcin Pastuszko 
9. Piotr Rakoczy 
10. Grzegorz Wanat 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk otworzyła posiedzenie Komisji i przywitała wszystkich 
obecnych na posiedzeniu. 
      Przewodnicząca Komisji potwierdziła obecność 10 członków Komisji i stwierdziła kworum 
do prac Komisji. 
      Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
      Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 1 i przeszła do procedowania punktu 2. 
 
 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że planowany porządek posiedzenia 
został udostępniony radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytała czy są pytania lub 
uwagi do procedowanego dokumentu. 

      Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

      Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku 
posiedzenia. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 8.2024 z posiedzenia komisji w dniu 26.08.2024 r., Nr 9.2024 
z  wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 28.08.2024 r., Nr 10.2024 z wyjazdowego 
posiedzenia komisji w  dniu 28.08.2024 r. i Nr 11.2024 z wyjazdowego posiedzenia komisji 
w  dniu 04.09.2024 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie 0001-KUNÓW-MIASTO. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi 
dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych. 
7. Zapoznanie się z informacją na temat podziału, wykupów, sprzedaży i nabywania 
nieruchomości na rzecz Gminy Kunów. 
8. Przedstawienie sprawozdania na temat mienia komunalnego, stanu strażnic, stacji 
wodociągowych oraz mieszkań socjalnych i komunalnych pozostających w zasobach gminy 
Kunów. 
9. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania PSZOK-u. 
10. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania systemu odbioru śmieci za I półrocze 
w 2024 r. 
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w głosowaniu jawnym, jednomyślnie przyjęła 
planowany porządek posiedzenia. 

     Planowany porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 2 i przeszła do procedowania punktu 3. 
 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 8.2024 z posiedzenia komisji w dniu 26.08.2024 r., Nr 9.2024 
z  wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 28.08.2024 r., Nr 10.2024 z wyjazdowego 
posiedzenia komisji w dniu 28.08.2024 r. i Nr 11.2024 z wyjazdowego posiedzenia komisji 
w  dniu 04.09.2024 r. 
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     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że proponowana treść protokołów 
została udostępniona radnym na tabletach w systemie e-sesja i zwróciła się do członków 
Komisji czy mają pytania lub wnoszą uwagi do protokołów: z dnia 26.08.2024 r., z dnia 
28.08.2024 r. i z dnia 04.09.2024 r. 
     Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 8 
Komisji z dnia 26.08.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 8.2024 z posiedzenia komisji w dniu 26.08.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 9 
Komisji z dnia 28.08.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 9.2024 z wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 28.08.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 10 
Komisji z dnia 28.08.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 10.2024 z wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 28.08.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 



4 

 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 11 
Komisji z dnia 04.09.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 11.2024 z wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 04.09.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
 
    Oryginały protokołów znajdują się w teczce oznaczonej: Or.0012.4.2024-2029. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 3 i przeszła do procedowania punktu 4. 
 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie 0001-KUNÓW-MIASTO. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanego projektu uchwały. 
      Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła ww. projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały? 
      Radny Grzegorz Wanat poprosił o podanie informacji na temat łącznika między dwoma 
drogami tj. ul. Grabowiecką i ul. Iłżecką. 
      Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek udostępniła radnym mapę, dzięki 
której mogli szczegółowo zapoznać się z lokalizacją ww. nieruchomości gruntowej, której 
dotyczy projekt uchwały. 
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      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie 0001-KUNÓW-MIASTO. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

     Kserokopia ww. projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 4 i przeszła do procedowania punktu 5. 
 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi 
dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanego projektu uchwały. 
      Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła ww. projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały? 
      Radny Marek Mikos zapytał dlaczego umowy dzierżaw są zawierane na różne okresy, jedne 
są zawierane na czas określony, a inne nie? 
      Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek odpowiedziała, że umowy są 
zawierane stosownie do wskazanego wniosku, na taki czas jaki sobie życzy wnioskodawca. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi 
dzierżawcami w trybie bezprzetargowym.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

     Kserokopia ww. projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 5 i przeszła do procedowania punktu 6. 
 
 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 
nowych przystanków komunikacyjnych. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanego projektu uchwały. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła ww. projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rakoczy zapytał czy wiadomo już jak będzie wyglądało 
rozszerzenie trasy autobusu w Dołach Biskupich? 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk odpowiedziała, że będzie to jeszcze konsultowane 
i  ustalane. 

      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały.  

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
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     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

     Kserokopia ww. projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6 i przeszła do procedowania punktu 7. 
 
7. Zapoznanie się z informacją na temat podziału, wykupów, sprzedaży i nabywania 
nieruchomości na rzecz Gminy Kunów. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
      Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła informację na temat 
podziału, wykupów, sprzedaży i nabywania nieruchomości na rzecz Gminy Kunów. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. informacji? 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła o informacje w sprawie zwrotu udzielonej 
bonifikaty przez nabywcę lokalu nr 3 przy ul. Szkolnej w Kunowie, zapytała czy nabywca nadal 
jest właścicielem lokalu. 
      Kierownik Referaty Gospodarki Mieniem Anna Borek poinformowała, że zwrot bonifikaty 
następuje wtedy, kiedy nabywca nie wywiązał się z warunków zawartych w akcie notarialnym, 
i które wynikają ze stosownej ustawy. Nabywca zbył lokal w terminie, w którym nie mógł tego 
zrobić. 

     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja na temat podziału, wykupów, sprzedaży i nabywania nieruchomości na rzecz 
Gminy Kunów, stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 7 i przeszła do procedowania punktu 8. 
 
       
8. Przedstawienie sprawozdania na temat mienia komunalnego, stanu strażnic, stacji 
wodociągowych oraz mieszkań socjalnych i komunalnych pozostających w zasobach gminy 
Kunów. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
      Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej Mirosław Wasilewski 
przedstawił informację na temat mienia komunalnego, stanu strażnic, stacji wodociągowych 
oraz mieszkań socjalnych i komunalnych pozostających w zasobach gminy Kunów. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. informacji? 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że w wyniku  oględzin strażnic i stacji 
wodociągowych z terenu gminy oraz oczyszczalni ścieków w Kunowie, dokonanych przez 
Komisję w dniu  28 sierpnia 2024 r., skierowane zostało pismo do Burmistrza Miasta i Gminy 
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Kunów, zgłaszające konieczność wykonania kilku prac remontowych. W odpowiedzi na pismo 
poinformowano m.in., że systematyczna konserwacja i wymiana zużytych części na 
oczyszczalni ścieków w Kunowie i dokonanie zakupu zapasowych pomp głębinowych na 
wszystkich ujęciach wody, to są zadania należące do zarządcy obiektu, tj. Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie. Natomiast pozostałe przedsięwzięcia zostaną ujęte 
w planie budżetu na 2025 rok i będą składane wnioski o dofinansowanie do tych zadań. 
Odnośnie wybudowania nowego ujęcia wody – wniosek zostanie przeanalizowany pod kątem 
lokalizacyjnym i w miarę możliwości wdrożony do realizacji, po zabezpieczeniu środków 
w  budżecie Gminy Kunów na ten cel w latach przyszłych. Jednak priorytetem pozostaje 
modernizacja/przebudowa oraz poprawa jakości wody na istniejących stacjach 
wodociągowych. 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rakoczy zasugerował, aby Zakład Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie oficjalnie zobligował jedną z rodzin, mieszkającą 
w  lokalu socjalnym w Nietulisku Dużym o uprzątnięcie gruzu zgromadzonego przed lokalem. 
      Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej Mirosław Wasilewski 
poinformował, że będzie interweniował  w tej sprawie. Poza tym planowane są również prace 
związane z ogólnym uprzątnięciem i posadzeniem zieleni na terenie wokół lokali socjalnych 
w  Nietulisku Dużym. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poruszyła problem zwierząt, które mieszkają w osiedlu 
domów socjalnych w Nietulisku Dużym. Prawie każda rodzina przyprowadziła ze sobą jednego 
lub dwa psy. Co może stwarzać pewne problemy, związane m.in. z utrzymaniem czystości 
lokali czy bezpieczeństwem. W związku z  tym zasugerowała, aby np. zastrzec w umowie 
zawieranej z najemcami, że nie można wprowadzać się razem ze zwierzętami lub ograniczyć 
liczbę tych zwierząt. 
      Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej Mirosław Wasilewski 
odpowiedział, że takie kwestie będzie trzeba skonsultować z Radcą Prawnym. 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rakoczy poinformował, że problemem nie jest samo 
posiadanie zwierząt przez mieszkańców lokali socjalnych, ale to, że biegają one po całym 
osiedlu i nie ma tam żadnego ogrodzenia. 

     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja na temat mienia komunalnego, stanu strażnic, stacji wodociągowych oraz 
mieszkań socjalnych i komunalnych pozostających w zasobach gminy Kunów, stanowi 
załącznik Nr 8 do protokołu.  

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 8 i przeszła do procedowania punktu 9. 
 
 
9. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania PSZOK-u. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
      Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej Mirosław Wasilewski 
przedstawił informację na temat funkcjonowania PSZOK-u. 
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      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. informacji? 
      Nie było pytań i uwag. 

     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja na temat funkcjonowania PSZOK-u, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 9 i przeszła do procedowania punktu 10. 
 
 
10. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania systemu odbioru śmieci za 
I  półrocze w 2024 r. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
      Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska przedstawił 
informację na temat funkcjonowania systemu odbioru śmieci za I półrocze w 2024 r.             
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. informacji? 
      Nie było pytań i uwag. 

     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja na temat funkcjonowania systemu odbioru śmieci za I półrocze w 2024 r., 
stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 10 i przeszła do procedowania punktu 11. 
 
11. Sprawy różne. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji oraz gości czy mają jakieś 
wnioski lub informacje do przekazania. 
      Radny Grzegorz Wanat poprosił o uprzątnięcie nanosu z drogi na ul. Słowackiego 
w  Kunowie. Po każdym ulewnym deszczu stanowi on duży problem dla mieszkańców. 
      Kierownik Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej Mirosław Wasilewski odpowiedział, że  
po każdym większym opadzie deszczu miejsce to zawsze zostaje uprzątnięte. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk wspomniała przykład wąwozu łączącego Doły Biskupie 
z Dołami Opacimi, gdzie mieszkaniec zwrócił się z prośbą o zasypanie rowu, ponieważ nie mógł 
swobodnie wjechać na swoje pole i popsuło mu się koło w ciągniku. Mieszkańcy chcą żeby 
droga była po prostu przejezdna, niezależnie od tego ile osób z niej korzysta i jak uciążliwa jest 
praca związana z  usuwaniem danej szkody. 
      Radny Marek Mikos zapytał czy można wystawić do odbioru panele ścienne jako odpady 
wielkogabarytowe? 
      Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska odpowiedział, że 
odpady takie jak gruz, panele czy boazeria są odpadami „pobudowlanymi” i można je jedynie 
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zawieźć na PSZOK. Firma odbierająca odpady nie odbiera sprzed domu mieszkańców tego typu 
odpadów. 
      Radna Beata Łukawska poprosiła o ponowną interwencję w sprawie odbioru śmieci m.in. 
opon znajdujących się przy drodze powiatowej w miejscowości Miłkowska Karczma.  
      Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska odpowiedział, że 
zostanie to ponownie zgłoszone. 
      Radna Beata Łukawska poprosiła o odkrzaczenie poboczy w miejscowości Miłkowska 
Karczma przy głównym skrzyżowaniu z drogą w miejscowości Kurzacze. Krzaki zasłaniają znaki 
drogowe, co stanowi duże zagrożenie dla mieszkańców korzystających z drogi. 
      Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej Mirosław Wasilewski 
odpowiedział, że w najbliższym czasie krzaki przy drodze zostaną usunięte. 
 
      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6 i przeszła do procedowania punktu 7. 
 
12. Zakończenie posiedzenia. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk podziękowała wszystkim obecnym za udział  
i zamknęła posiedzenie Komisji Samorządu i Rolnictwa w tym dniu. 
 
    Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 11  do 
protokołu. 
 
 

   Przewodnicząca Komisji  
  Samorządu i Rolnictwa 

 
 

                                                                                                                        Maria Pająk 
 
 

  

  

 
Przygotował(a): Ewa Kwaśnik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


